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“Realisme en continuïteit”: het zijn woorden die terugkeren 

in Sam Baro’s toekomstvisie voor KAA Gent. De voorzitter 

is niet blind voor het kwaliteitsarme voetbal dit jaar, hij 

is ook niet doof voor de kritiek van de supporters. Maar 

enerzijds tempert hij de verwachtingen op korte termijn 

en pleit hij voor geduld om de financiële stabiliteit van 

de club verder te kunnen bestendigen. En anderzijds 

verdedigt hij een beleid van sportieve realiteit, waarbij 

de sportief verantwoordelijken moeten leren uit de fouten 

die gemaakt zijn. De ambitie blijft top-zes halen, en: “De 

kwaliteit op het veld moet absoluut omhoog, met meer 

mentaliteit, vechtlust, grinta en leiderschap. Het sportieve 

komt altijd op de eerste plaats, maar dat kan alleen op een 

succesvolle manier als de club financieel op het droge 

blijft”. 

Wigwam had met Sam Baro een open en eerlijk gesprek.

KAA Gent zal zo goed als zeker naast Europees voetbal 

grijpen, want de cruciale match tegen Antwerp draaide 

uit op een nederlaag. Dat was voor iedereen een grote 

ontgoocheling, ook voor u. 

Sam Baro: “Daar mag u zeker van zijn. Een grote ontgoocheling, en dat 

is zelfs een understatement. Net zoals alle supporters ben ik heel zwaar 

teleurgesteld. Iedereen in de club beseft dat er over de hele lijn meer 

dan ondermaats gepresteerd is in Play-Off 1. We waren gewoon met 

grote afstand de zwakste leerling van de klas. Dat zijn harde feiten en 

moet een leerschool zijn voor iedereen in de club.”

Los van de sportieve resultaten heeft de club onlangs open 

gecommuniceerd over de financiële realiteit van de club. 

Hoe heeft u KAA Gent, in bedrijfseconomische termen, 

aangetroffen bij uw overname in de zomer van 2023, en hoe is 

de toestand geëvolueerd tot vandaag?

Sam Baro: “Enkele weken voor de overname, was er per 30 juni 

De kwaliteit moet absoluut omhoog, met 
meer grinta, mentaliteit en leiderschap
Voorzitter Sam Baro pleit voor realisme: “Het zal tijd en geduld vergen om KAA 
Gent sportief stabiel te maken”

Tekst: Wim De Bock - Foto’s: Scoreplay - Belgaimage

“
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een boekhoudkundig verlies aanwezig van 19 miljoen euro voor 

het voorgaande boekjaar. Over een periode van vier jaar was er een 

gecumuleerd verlies van 37 miljoen euro opgebouwd. Daarom ook dat 

we in de wintermercato van januari 2024 Fofana, Orban en Cuypers 

helaas hebben moeten laten gaan. De basis van dit structureel verlies 

was dat AA Gent op dat moment, inkomende en uitgaande transfers niet 

meegerekend, een jaarlijks operationeel verlies boekte van 15 miljoen 

euro. Als we op die manier verder zouden werken, zouden we in tien jaar 

tijd een put van liefst 150 miljoen euro veroorzaken -zonder transfers 

weliswaar. Zelfs het kleinste kind voelt aan dat dat niet werkbaar is. 

Onze eerste opdracht was en is dus om dat jaarlijks exploitatieverlies, 

transfers niet meegerekend, terug te brengen. Eerst naar 10 miljoen 

euro, dat is intussen bijna gelukt, volgend jaar willen we die kaap halen en 

dat is bijzonder snel, mogen we wel zeggen. Nog twee jaar verder moet 

dat jaarlijks verlies 5 miljoen worden, om uiteindelijk de club volledig 

gezond te maken. Dat is een absoluut noodzakelijke besparingsoperatie. 

AA Gent moet in de toekomst binnen het economisch model van het 

Belgisch voetbal zelfbedruipend kunnen worden zonder af te hangen 

van transfers, en dat geldt trouwens voor elke club in België. Anders 

kom je onvermijdelijk in grote problemen. Dan creëer je een bodemloze 

put waarin niemand nog zal willen investeren, ook geen buitenlandse 

mecenassen. Dàt is de noodzakelijke operatie die we gestart zijn en 

die we ook verder zullen zetten. Die verkopen waren jammer genoeg 

absoluut nodig, samen met de financiële injectie van 28 miljoen (7 

miljoen voor de aandeelhouders en 21 miljoen vers kapitaal voor KAA 

Gent).”

 

De meeste Belgische clubs streven, om gezond te blijven, 

een positieve transferbalans na, zodat er altijd meer geld 

binnenkomt dan buitengaat. Is het niet inherent aan ons 

model, dat transfers deel uitmaken van de normale exploitatie 

van een voetbalclub?

Sam Baro: “Ja, dat is vandaag zo, maar alle hoop richten op veel 

transferinkomsten, dat is een heel gevaarlijk model. Want dan ben je 

elk jaar verplicht om zwaar te verkopen om rond te komen, om de put te 

vullen. Dus ten eerste moet je dan altijd spelers in het uitstalraam staan 

hebben voor mogelijke transferinkomsten. Ten tweede moét je dan 

elk jaar je beste spelers verkopen. En ten derde kan je dan pas nieuwe 

spelers aanwerven als de inkomsten van de uitgaande transfers veel 

groter zijn dan het exploitatieverlies dat je elk jaar moet goedmaken. 

Elk jaar een put maken en verkopen om de put te vullen en hopelijk 

wat over te houden, dat is geen gezonde werking. Dat is zelfs uiterst 

riskant. Want hoe zal het transfersysteem evolueren de volgende jaren? 

Er is al een gerechtelijke uitspraak geweest, het arrest-Diarra, waarvan 

we niet weten of het mogelijk het 

internationale transfersysteem 

in het voetbal op de helling kan 

zetten. Bovendien is het een 

systeem waarbij de clubs in de 

kleinere landen, zoals België, 

afhangen van de vrijgevigheid van 

de clubs van de grotere landen. 

Zolang die grote clubs veel geld willen uitgeven, blijven de kleinere clubs 

daarvan profiteren. Maar wanneer die grote clubs op een dag vinden 

dat hun uitgaven hun top bereikt hebben, dan valt ons transfersysteem, 

dat afhangt van de inkomsten vanuit transfers naar die grote clubs, als 

een kaartenhuisje in elkaar. Welke clubs zullen uiteindelijk overleven? De 

clubs die elk jaar een positieve balans kunnen voorleggen, ook zonder 

transfers. Dàt is de toekomst. KAA Gent zal overleven, daar zullen we 

samen voor zorgen. Andere clubs zullen trouwens dezelfde weg moeten 

volgen, anders dreigt er een slagveld.”

Het verdict van de licentiecommissie maakte een en ander 

duidelijk wat betreft de gezondheid van ons voetbal?

Sam Baro: “Als je weet dat de licentiecommissie dit jaar maar aan drie 

clubs een licentie heeft gegeven zonder voorwaarden (zijnde aan 

Club Brugge, Union en Genk), dan weet je dat er iets schort aan het 

systeem. AA Gent en Anderlecht zijn vervolgens de enige twee clubs 

die pas onder toezicht staan vanaf september. Alle andere clubs staan 

onmiddellijk onder toezicht. Dat wij tot de beteren van de klas behoren, 

is alleen omdat we een goed financieel beleid hebben gevoerd.”

Op een persconferentie in februari 2024 verklaarde toenmalig 

directeur Michel Louwagie dat er zodanig veel geld was 

binnengekomen door de verkoop van Fofana, Cuypers en 

Orban, dat de cijfers van de club “donkergroen” waren. Hoe 

kunnen we die uitspraak rijmen met uw vaststelling over de 

financiële realiteit van de club?

Sam Baro: “Wellicht had Michel beter ‘lichtgroen’ gezegd dan 

‘donkergroen’. Maar men moet die uitspraak in zijn context zien. 

We hebben vorig jaar inderdaad groene cijfers gehaald door die 

transferinkomsten en dat zal dit jaar weer zo zijn, met een klein beetje 

overschot. Maar je moet die transferinkomsten van toen, meer dan 40 

miljoen euro, wel relativeren. Want er is, zoals ik eerder zei, vooreerst 

het jaarlijks verlies van 15 miljoen euro, die put die moet gevuld worden 

telkens. Bijkomend zijn er de stevige vergoedingen die moeten betaald 

worden aan makelaars, vergoedingen aan vorige clubs, en er zijn de 

solidariteitsbijdragen te betalen. Dit samen betreft meestal tussen 

de 25% en 30% van je onmiddellijke inkomsten die à la minute weer 

uitstromen. Daarbovenop zijn er nog eens de afschrijvingen van de 

verkochte spelers die nog in je boekhouding zitten die in min komen, en 

er zijn de lange betalingstermijnen waarmee clubs een transfer effectief 

betalen (dat kan over drie tot vier jaar lopen). En het belangrijkste: we 

hebben ook een pak geld geïnvesteerd in nieuwe spelers: Delorge, Dean, 

Ito, Omgba, Gudjohnsen, Varela, Araujo, Vancsa, Vandenberghe, Vanzeir, 

Goore, Kotto... Dus als men zich afvraagt ‘waar zijn al die miljoenen 

naartoe?’, wel, dat is ons antwoord.”

Misschien zijn er supporters die ervan hadden gedroomd 

dat u een mecenas zou zijn die er met zijn kapitaal zou voor 

zorgen dat er meer sportieve kwaliteit zou kunnen worden 

aangetrokken?

Sam Baro: “Om te beginnen: ik heb de club helemaal niet overgenomen 

om er geld aan te verdienen. Voor mij is AA Gent een passie-project, 

ik wil deze club gezond en vooral sportief succesvol maken op lange 

termijn. Het een gaat niet zonder 

het ander. Ik heb enkele tientallen 

miljoenen van mijn geld in de club 

gestoken. En als dat nodig is, zal ik 

nog extra investeren. Maar ik vind 

dat Gent eerst zelfbedruipend 

moet worden, economisch 

gezond moet zijn. De kraan 

opendraaien en de miljoenen laten rollen op dit moment, neen, dat 

gaan we niet doen. Dat zou op korte termijn misschien iets van succes 

opleveren, maar op de langere termijn blijft dat helemaal niet duren. Zo 

zijn er reeds voorbeelden dichtbij huis gekend… Trouwens, ik denk niet 

dat onze supporters zouden willen dat hier iemand zou neerstrijken, 

zonder enige voeling met de club, die geld gaat pompen met als enige 

doel om winst te boeken. Want je denkt toch niet dat die buitenlandse 

mecenassen dat doen uit liefde voor de club? Neen, je komt het verst 

als club door goed en gezond te werken. De clubs die nu bovenaan het 

klassement staan, zijn daar het voorbeeld van.”

“We hebben op sportief-technisch vlak 
leergeld betaald, maar de club mag geen 

schietkraam zijn”
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Staat het voor u vast dat die ‘flat 18’ er komt vanaf het seizoen 

2026-2027?

Sam Baro: “Dat is momenteel zo gestemd, maar we blijven met KAA Gent 

toch hopen dat men nog tot het inzicht komt dat dit een desastreuze 

beslissing is voor het sportieve niveau, de spankracht én de financiële 

gezondheid van het Belgisch voetbal. We zijn ervan overtuigd dat 

sommige clubs hierop nog gaan terugkomen.”

Terug naar het jaarlijks exploitatieverlies dat u wil 

terugbrengen van 15 miljoen euro naar 10, naar 5 en ten slotte 

naar 0: hoe doe je dat?

Sam Baro: “We kunnen meer inkomsten nastreven aan de verkoopkant, 

maar het zal toch vooral moeten gebeuren door te besparen op een 

aantal kostenposten waaronder de totale loonkost van de spelers, 

wat uiteraard samenhangt met de transferpolitiek. Spelers met een te 

hoge loonschaal, een restant uit het verleden, zullen ons verlaten, en 

in de plaats zullen er spelers met meer realistische lonen komen. We 

hebben nu een model opgesteld met verschillende looncategorieën 

waarin nieuwe spelers op basis van bepaalde criteria moeten passen. 

Pas op, lagere verloning, dat is niet vanzelfsprekend, want als de lonen 

stijgen in pakweg Engeland, Frankrijk en Spanje, dan stijgen die ook in 

België, dat is een sneeuwbaleffect. En toch kan en moet die loonmassa 

naar beneden. De Uefa heeft in maart nog de Belgische clubs op de 

vingers getikt omdat onze lonen te hoog zijn. Als ik zeg dat we moeten 

besparen op spelerslonen, denkt de supporter misschien meteen ‘oei, 

dat zal dus betekenen dat er nog minder kwaliteit op het veld zal staan!’. 

Maar dat hoeft absoluut niet noodzakelijk het geval te zijn. Als we kijken 

binnen onze eigen competitie zien we dat de loonkost bij Union bijna 

de helft is van die van AA Gent! Een lagere totale loonkost betekent dus 

helemaal niet noodzakelijk minder kwaliteit, zolang je sportief-technisch 

maar goed werk levert. Hierin moeten we absoluut verder groeien.”

Dat laatste is afgelopen seizoen niet zo goed gelukt.

Sam Baro: “Dat is inderdaad niet gelukt. De kwaliteit van ons voetbal was 

vaak ondermaats. En ons niveau in Play-Off 1 was ronduit beschamend. 

En niet alle inkomende transfers waren meevallers. Het was onze ambitie 

om binnen de eerste zes te eindigen, dat is gelukt. En we hebben 

Europees overwinterd. Maar daar is alles ook mee gezegd...”

Wat is de impact van dit alles op de transfermogelijkheden van 

de club?

Sam Baro: “Op lange termijn, wanneer we erin zullen slagen om het 

jaarlijks verlies steeds kleiner te maken, zal dat betekenen dat we niet 

meer verplicht zullen zijn om zoveel uitgaande transfers te doen. En dat 

elke uitgaande transfer niet meer zal dienen om eerst een structureel 

verlies op te vangen, maar wel om in nieuwe spelers te investeren. AA 

Gent moet een top-6 club zijn en blijven in België. Dat moet en zal ons 

ook lukken, maar het lopende traject heeft meer tijd nodig... Het lukt 

jammer genoeg niet zo snel als we zelf zouden willen. En we zijn al een 

paar keer flink gestruikeld onderweg. 

Op korte termijn, ook in de komende zomermercato, zullen we uitgaande 

transfers moeten doen om de jaarlijkse put te dempen en om nieuwe 

spelers aan te werven. Ook moet gezegd dat zonder Europees voetbal 

onze huidige kern sowieso te groot is.”

Dat betekent: onze verwachtingen niet te hoog stellen?

Sam Baro: “We moeten durven stellen dat we ook volgend seizoen 

niet voor de top-drie gaan spelen, of het zou erg moeten meezitten. 

Trouwens, we hebben als club ook nooit gepredikt dat we dit jaar gingen 

meedoen voor de titel. We willen de supporters niks wijsmaken, dit is 

de realiteit die we eerlijk met hen willen delen. Het is niet de leukste 

boodschap, maar we zijn ervan overtuigd dat eerlijke communicatie 

finaal beter geapprecieerd zal worden boven het prediken van valse 

verwachtingen. Kijk ook naar het verleden van deze club: sinds de 

kampioenstitel in 2015 werd AA Gent na de reguliere competitie twee 

keer tweede, twee keer vierde, drie keer vijfde en twee keer zevende. 

Dus dat is de tendens. Wil dat zeggen dat we ons bij die tendens moeten 

neerleggen? Neen, ik ben een ambitieuze ondernemer, ik streef altijd 

naar het hoogste. Maar we moeten realistisch zijn en rekening houden 

met het feit dat we verder moeten bouwen en groeien. En bouwen vraagt 

tijd. Onze ambitie naar komend seizoen moet dan ook zijn: weer de 

top-zes halen, maar wel met veel beter voetbal dan afgelopen seizoen. 

De kwaliteit moet omhoog!”

Er zullen in de verdediging een paar titularissen de club 

verlaten, Sven Kums stopt, voorin lijkt er een kwaliteitsinjectie 

nodig. Is het realistisch om te verlangen dat dit allemaal 

afdoend zal worden opgevangen?

Sam Baro: “We hebben nood aan meer maturiteit, leiderschap, grinta en 

mentaliteit. Dat moet gedeeltelijk van binnen onze huidige spelersgroep 

komen, van jongens die rijper worden en doorgroeien. We rekenen 

ook op de verdere doorgroei van spelers uit Jong KAA Gent en op 

inkomende transfers. We zijn er ook van overtuigd dat sommigen 

van onze spelers beter gaan renderen als ze op een andere manier 

omringd zullen zijn. Je moet overigens soms ook geduld hebben met 

aanwinsten. Jongens als Tolu bij Genk, Dolberg bij Anderlecht, Promise 

David bij Union, die stonden er ook niet meteen, die werden ook eerst 

afgeschreven. Het geduld om met dat soort jongens te werken en 

hen te laten rijpen, dat moeten wij als club, maar dat moeten ook de 

supporters kunnen opbrengen. Al beseffen we wel dat niet al onze 

aanwinsten evenveel vooruitgang zullen boeken… Met de budgettaire 

restricties die we hebben, zullen we dus slim te werk moeten gaan. 

Opnieuw is Union daarbij voor ons een voorbeeld. Zij slagen erin met 

minder transferuitgaven en lagere lonen toch veel kwaliteit op het veld 

te brengen. Zij genieten achter de schermen wel van het schitterende 

data- en scoutingsysteem van Brighton, opgebouwd doorheen de jaren. 

Zover zijn wij nog niet, het vergt tijd om zo’n apparaat te ontwikkelen.”

Blijft u op dat vlak het vertrouwen behouden in de mensen die 

daarvoor verantwoordelijk zijn?

Sam Baro: “We moeten altijd op elk moment alles en iedereen in vraag 

stellen. Of het nu goed gaat of slecht gaat. Iedereen moet zelfkritisch 

zijn, ook ik. Maar ook al waren er inderdaad enkele flinke tegenvallers 

en uitschuivers dit jaar, dat betekent niet dat je meteen moet gaan 

schieten op individuen uit de structuur. We hebben erg ervaren mensen 

vervangen door jonge, nieuwe mensen. Iedereen heeft leergeld betaald. 

Maar we behouden het vertrouwen in hen. We gaan van AA Gent geen 

schietkraam maken. Ik verwijs naar andere clubs in eigen competitie 

waar het op den duur een echte duiventil is geworden en die nog steeds 

geen prijs konden pakken. Is dat dan beter? Ik geloof meer in stabiliteit 

en continuïteit. Denkt men echt dat het de club vooruithelpt om telkens 

mensen af te schieten en te vervangen, en dan weer helemaal opnieuw 

te beginnen? Beter is het om te leren van de gemaakte fouten en beter 

te doen. Er zijn bij ons werven waar nog veel groeimarge in zit. Maar 

dat is een voortdurend werkproces. We hebben stappen gezet, maar 

nog niet genoeg. Het moet beter. Dat doe je niet door weer 10 stappen 

achteruit te zetten”.

Blijft Danijel Milicevic onze hoofdcoach?

Sam Baro: “Mili heeft ons na een eerste moeilijke periode eind vorig jaar, 

in januari en februari naar de Champions’ Play-offs gebracht, dat was 
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een verademing. Hij heeft de ploeg toen uit intensive care gehaald en 

aan de zuurstoffles gelegd. In de play-offs zijn we vervolgens stevig op 

onze bek gegaan, maar moeten we hem dan nu ineens afschieten? Mili 

wordt vandaag absoluut niet in twijfel getrokken door onze sportieve 

cel. Eén schakel uit de ketting halen helpt ons niet, als je weet dat de 

ketting onmiddellijk terug kan breken op andere plaatsen.”

Ons stadion was niet altijd goed gevuld. Hoe krijg je dat 

opgelost?

Sam Baro: “Daarvoor zijn er geen wondermiddelen. Dé manier bij uitstek 

om veel volk over de vloer te krijgen is door betere sportieve prestaties 

te brengen. Daarom hoeven we nog niet altijd te winnen of mee te 

doen om de titel, maar er moet wel kwaliteit te zien zijn, vechtlust, 

groepsgeest. De fans willen een echte ploeg zien die er solidair voor 

gààt. Natuurlijk gaan we verder blijven werken aan de horeca, aan de 

supportersbeleving, aan sfeeracties. Maar dat zijn allemaal druppels 

op een hete plaat als wat op het veld gebeurt niet voldoende is. Ik heb 

niet de illusie dat we hier snel weer volle stadions gaan zien, zo simpel 

gaat dat niet. We beseffen zeer goed hoe gefrustreerd onze supporters 

soms zijn, en zeker nu. De emotionele reacties na die zware nederlagen, 

pfff, ik begrijp die volkomen. Dus dat vertrouwen herstel je niet zomaar, 

ook dat zal tijd vergen.”

Een positieve noot was de kampioenstitel van Jong KAA 

Gent dat volgend seizoen in de Challenger Pro League mag 

aantreden.

Sam Baro: “Zeker! We blijven in onze jeugdwerking investeren, met 

voor die U23 als belangrijkste doel: spelers afleveren voor onze A-ploeg. 

Jong KAA Gent moet dus optimaal ten dienste staan van het eerste 

elftal. In 1B zullen onze jongeren grotere stappen vooruit zetten die 

ze op amateurniveau niet meer konden, ze zullen sterker worden door 

tegen sterkere tegenstanders te spelen. Maar we moeten wel beseffen 

dat er een kloof blijft. Het is niet omdat je uitblinkt bij de U23, dat je 

dan ook al klaar bent voor de top-zes in de Jupiler Pro League. Geloof 

mij, we zouden niet liever willen dat onze jonge spelers doorbreken op 

topniveau, maar je mag ze ook niet té vroeg brengen. Uiteraard zullen 

er enkelen kansen krijgen in de A-kern, maar stap voor stap. Ook op dat 

vlak pleiten we voor realisme.”

Is er al een oplossing voor het stadion voor Jong KAA Gent?

Sam Baro: “We hadden gehoopt om in het stadion van Deinze terecht 

te kunnen, maar dat is dus niet doorgegaan, ondanks een mondeling 

akkoord. We bekijken nu of we de Chillax-arena kunnen upgraden op 

het vlak van aantal plaatsen, veiligheid, verlichting, persvoorzieningen, 

toegangen… Dat vergt natuurlijk weer extra investeringen. Plan B blijft 

om Jong KAA Gent ook in de Planet Group Arena te laten spelen, 

eventueel tijdelijk, maar dat geniet niet onze voorkeur omdat dit voor 

de grasmat absoluut niet ideaal is.”

 

U ontwikkelt ook plannen om de ‘branding’ van de club aan te 

pakken?

Sam Baro: “Het huidige DNA van onze club moet duidelijker in kaart 

worden gebracht. Wat voor club zijn wij, wat voor club willen we zijn, 

wat is onze eigenheid? En hoe vertaalt zich dat naar de spelers, naar 

buiten, naar de supporters, de media, de sponsors, in het stadion, in het 

visuele, in slogans, in stijl? Op basis van dat DNA moeten voor de verdere 

toekomst de prioriteiten bepaald worden. Eind dit jaar lanceren we een 

boek onder de stempel ‘125 jaar KAA Gent’. Dat boek zal niet alleen 

de geschiedenis van de club belichten, maar ook de nodige aandacht 

besteden aan ons DNA. Wie we zijn, wat we doen en waar we voor 

staan. Het wordt een boek van, voor en door onze mensen. We willen 

daarbij uitdrukkelijk uitgaan van de mensen die de club dragen, en dat 

zijn de supporters en hun beleving, de staff en de spelers. All together.”

Wat is ten slotte uw boodschap aan die supporters vandaag?

Sam Baro: “Ze zijn kritisch en ze mogen en moeten dat zijn. Wij zijn dat 

ook. Hun kwaadheid dit seizoen, hun teleurstelling, die is authentiek 

en begrijpelijk. Maar we vragen hen om constructief-kritisch te zijn en 

niet destructief. Om ons ondanks alles te blijven steunen. We mogen 

neuten zoveel we willen, maar we moeten constructief blijven. Zit het 

stadion niet altijd vol, dan is dat misschien jammer voor de kassa. Maar ik 

vind het nog belangrijker dat er sfeer is, dat de supporters voluit achter 

de ploeg staan, ook al zitten er dan ‘maar’ 13.000. Het stadion moet 

bruisen. Die gracht die er ligt, is daarvoor niet ideaal. Maar dat is een 

realiteit die je niet zomaar kan oplossen, dat zou een enorme ingreep 

vergen, en dat is op dit moment niet aan de orde. Ik denk ook niet dat 

dat ons grootste probleem is vandaag. We moeten eerst en vooral een 

ploeg op het veld zetten die 100% inzet en commitment toont, een ploeg 

om fier op te zijn. Vechtlust moet in het DNA van ons team zitten, dat 

hebben onze supporters erg duidelijk gemaakt de voorbije weken en 

maanden. Zelf roep ik hen op om met z’n allen, schouder aan schouder, 

door deze moeilijke periode heen te bijten. We beloven hun dat we er 

àlles aan zullen doen om meer mentaliteit en meer kwaliteit op het veld 

te brengen. Maar ik vraag ook geduld en realisme. Het zal tijd vergen om 

deze club, op alle vlakken, een nieuw en stabiel elan te geven.”
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Kom praten over een 
woonkrediet dat persoonlijk, 
flexibel en duurzaam is.

Huisje, tuintje,
bende besties?
Cohousen met vrienden of  
een appartement voor jezelf? 
Wonen is voor iedereen anders,  
ons woonkrediet dus ook.Tevreden klanten over de hele wereld One-stop-shop 

met 15 miljoen 
onderdelen
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IT-oplossingen die voldoen aan uw behoeften

Aftersales en rapporten op maat

‘Meteen juist’ - percentage van bijna 100%
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Luxemburg

Zwitserland
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25 jaar ervaring in de auto-industrie
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ROLF BENZ LOUNGE
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GRAAG NA EEN SEINTJE OP

09 330 23 77

ZAGEN JULLIE ONZE NIEUWE RECLAME OP DE TICKET BOOTH AL ?
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ONS VOOR UW 
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Het ABC van Sven Kums
Afscheid van een unieke voetballer na 353 wedstrijden voor KAA Gent

Tekst: Wim De Bock - Foto’s: Scoreplay - Belgaimage

“
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Sven Kums speelde meer dan 350 wedstrijden voor KAA Gent. 

Dat is bijna de helft van alle matchen waarin hij ooit aantrad (hij 

voetbalde ook voor Anderlecht, Kortrijk, Heerenveen, Lierse, 

Zulte Waregem, Udinese en Watford). Hij scoorde 33 goals voor 

de Buffalo’s en leverde 42 assists. Kums is en wàs KAA Gent 

sinds hij in de zomer van 2014 voor het eerst bij de club kwam. 

Nu, op zijn 37, stopt hij ermee, niet alleen bij Gent, maar ook 

als voetballer. Wigwam legde hem een ABC voor van namen en 

thema’s die zijn loopbaan bij blauw en wit kleur gaven. 

ASARE

Een ongelooflijk aangename mens. Eerder stil, maar ook wel met gevoel 

voor humor. Een heel trouwe, loyale ploeggenoot. Als ik hem nog eens 

ontmoet, is hij altijd hartelijk, goedlachs. Een plezier om mee om te gaan, 

en hij heeft veel betekend voor de club natuurlijk.

BALETTE

Peter was iemand die zorgde voor de groepsdynamiek, spontaan, niet 

geforceerd. De moeilijkste trainingen bijvoorbeeld waren altijd die na 

een wedstrijd. Dan ben je als voetballer wat vermoeid en de bankzitters 

lopen er dan wat gefrustreerd bij. Dan heeft niet iedereen zin om voluit 

te trainen, maar Peter maakte daar toch altijd iets leuks van, waardoor 

de intensiteit toch goed was. Hij gaf je een goed gevoel. Ik heb het 

zelden gezien dat iemand zoveel energie kon leggen in een training, 

èn daarbuiten ook. Fantastische mens!

CAPTAIN

Voor mij was die aanvoerdersband belangrijk. Er zijn ook perioden 

geweest, vooral bij andere clubs dan, dat ik niét de captain was, en dat 

ervoer ik dan toch als een gemis of zo. Alsof ik die verantwoordelijkheid 

echt nodig had. Het hoort bij mij.

DEPOITRE

Ik kende Lolo totaal niet toen we op hetzelfde moment bij KAA Gent 

kwamen. Maar ik had meteen een goede band met hem, hoewel wij qua 

persoonlijkheid grondig verschilden: hij een sfeermaker en een losbol 

zo’n beetje, ik wat meer timide en ingetogen. Maar het klikte tussen ons. 

We zijn allebei naar andere clubs vertrokken, we zijn ook allebei naar 

Gent teruggekeerd. Lolo is natuurlijk ook de topschutter aller tijden bij 

AA Gent. Als je ziet vanwaar die kwam, Aalst en Oostende, dan heeft 

die nog een schitterende carrière gehad! Ongelooflijk intelligent ook, 

met zijn universitair diploma. 

EUROPEES VOETBAL

Dit is waarvoor je voetbalt, om dat 

mee te maken. Ik ben voetballer 

geworden om matchen te spelen, 

niet om te trainen. Dus als je die 

duels ook kan uitvechten tegen 

buitenlandse ploegen, dan is dat 

fantastisch. Natuurlijk is de Champions League dan het allerhoogste, 

maar ook de Conference League vond ik een heel aangename competitie. 

Jammer genoeg heb je als speler niet de kans om die landen en steden 

wat te leren kennen. Het is echt trainen, rusten, eten en spelen, en op 

de wedstrijddag een korte wandeling. Ik hoop in de toekomst wat méér 

aan toerisme te kunnen doen.

FAMILIE

Het allerbelangrijkste in mijn loopbaan en leven. Mijn opa voetbalde 

al op een redelijk niveau bij Halle, mijn vader op provinciaal niveau 

bij Dilbeek, hij was het die mij ontelbare keren naar de trainingen en 

de matchen heeft gebracht. Mijn moeder is een grote voetbalfan, en 

gelukkig mijn vrouw Caroline ook, haar vader zat in het bestuur van 

Molenbeek en haar moeder heeft lang gewerkt bij Adidas. Ik heb nu 

twee kinderen die voetballen, Juliette en Arthur, maar ze zijn natuurlijk 

nog heel jong. Arthur is nog maar vier maar al bezeten door voetbal. Die 

kan op zijn leeftijd zelfs al 90 minuten geconcentreerd naar een match 

op TV zitten kijken. Ik ga ze zeker niet pushen naar het voetbal, zolang 

ze maar sporten, dat vind ik wél belangrijk.

GOUDEN SCHOEN

De opperste individuele bekroning in het Belgisch voetbal. Ik kan 

daar toch met genoegen op terug kijken: ‘Ooit vond men mij de 

beste voetballer van België’, dat betekent toch iets, al haalde ik meer 

voldoening uit collectieve bekroningen, zoals de kampioenstitel. Als ik 

thuis eens naar die Schoen kijk, dan komen er veel mooie herinneringen 

naar boven… Ik blijk maar één van twee Gouden Schoenen ooit te zijn 

die nooit Rode Duivel was. Ja, ik ervaar dat als een gemis. Al had ik 

maar twee minuten voor de nationale ploeg gespeeld, dan had ik dàt 

toch meegemaakt. Maar zelfs die twee minuten zijn mij nooit gegund 

geweest. De reden is dat ik op mijn sterkst was tijdens de Gouden 

Generatie van de Rode Duivels, de concurrentie was enorm. Ik moet 

eerlijk toegeven dat ik het jammer vind dat ik nooit mijn kans heb 

gekregen.

HEIN VANHAEZEBROUCK

Zonder twijfel, na mijn familie, de belangrijkste persoon in mijn carrière. 

Ik heb hem gehad als trainer bij Kortrijk, bij Anderlecht en bij Gent. 

Wij hebben dus héél lang samengewerkt, enorm veel ervaren, veel 

successen gekend. Zonder hem had ik dat misschien nooit meegemaakt, 

want je hebt wel iemand in je carrière nodig die in je gelooft. En hij was 

voor mij die persoon.

IVAN DE WITTE

Ivan was zowat een grootvaderfiguur, ik vond hem een wijs en warm 

persoon. Hij had altijd een luisterend oor en kon mensen doorgronden 

als geen ander. In een vergadering kon hij een tijd zwijgen en luisteren, 

om dan knopen door te hakken.

JOURNALISTEN

Interviews geven aan journalisten is nooit mijn ding geweest. Ik ben daar 

doorheen de jaren wel in gegroeid. Ik had als aanvoerder de plicht om 

mijn club te vertegenwoordigen voor de microfoon of de camera, ook 

op de slechte momenten. 

Maar voor mij hoefde het niet, ik heb nooit de publiciteit gezocht.

KAMPIOEN

Het absolute hoogtepunt van mijn loopbaan. De basis voor onze titel in 

2015 was de samenhorigheid in het team. Wij hadden niet de grootste 

namen of de grootste individuele 

talenten, maar wij hingen enorm 

aan elkaar. De meesten van ons 

kwamen ook van kleinere clubs 

of van clubs die ons hadden 

afgewezen. Dus we wilden iets 

bewijzen. Die teamgeest, dat was wel uniek. Het bewijst dat je door de 

kracht van het collectief enorme dingen kan verwezenlijken.

LOUWAGIE

Ik heb met Michel altijd een goede band gehad. Ik heb hem natuurlijk 

vaak ontmoet voor onderhandelingen, voor mijn contract of voor 

premies en zo. Hij verdedigde zijn standpunt hardnekkig, maar we 

hadden respect voor elkaar en kwamen altijd tot een overeenkomst. Ik 

zie hem nog af en toe terug en dat is altijd heel hartelijk. 

MILICEVIC

Een echte gentleman, op en naast het veld. Ook iemand die heel goed lag 

in de groep. En vaak goed gezind, wat trouwens typerend was voor de 

spelersgroep in onze beste jaren: hoe iedereen met plezier kwam trainen 

en hartelijk met elkaar omging, al hangt dat natuurlijk ook wel samen 

“De fans hebben mij altijd in hun hart 
gesloten, ik ben hen daar dankbaar voor!”
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met de resultaten. Mili had veel kwaliteiten, maar zijn grootste was zijn 

traptechniek. Ik heb zo’n talent niet meer teruggezien in mijn carrière, 

iemand die zo precies een bal kon raken. Hij is nu hoofdtrainer, heeft 

moeten overnemen in moeilijke omstandigheden en is nog onervaren 

in die rol. Dus dan moet je wat geduld oefenen. Ik vind dat Mili daarin 

groeit en dat je hem de tijd moet gunnen om zijn weg te zoeken.

NETO

Mijn ideale partner in crime centraal op het middenveld. Hij had zijn 

gestalte, hij had het loopvermogen, hij won de duels, maar hij had ook 

goede voeten. Neto wist ook precies wat hij kon, ging geen dingen 

proberen die hij niet kon. Voor mij was het een zegen om hem naast mij 

te hebben. Zijn loopbaan is helaas te vroeg geëindigd door die zware 

blessure. Maar ook in die periode verloor hij zijn humeur niet, hij is altijd 

welgezind gebleven. Een plezier om mee samen te werken.

ORBAN

Deels een mysterie als persoon, maar zeker goed van inborst en een 

heel goedlachse kerel. Hij had een heel speciaal talent, dat makkelijk 

scoren. Gift deed niet alles goed, maar bijna alle doelkansen zaten 

binnen. Dat is een geweldige kwaliteit in het voetbal. Dat kwam er bij 

Lyon en Hoffenheim voorlopig minder uit, maar dat zijn stappen hogerop 

waarvoor tijd nodig is. Hij is nog jong, we mogen hem zeker nog niet 

afschrijven. In voetbal heeft men helaas vaak zo weinig geduld, vooral 

met jonge voetballers…

PUBLIEK

Het Gentse publiek heeft mij altijd heel positief benaderd, mij altijd 

gesteund. Ik ben daar heel dankbaar voor. Bij mijn eerste komst in 2014 

hebben de supporters mij in hun hart gesloten, maar dat is ook gebeurd 

bij mijn terugkeer in 2019. Ik heb veel aan de fans te danken!

RAMAN

Een schitterende kerel, en nog zo iemand die altijd welgezind was, altijd 

goed voor een mopje hier of daar. Ook graag gezien in de kleedkamer 

en, als echte Gentenaar, bij de 

supporters. Op het veld ging hij 

er altijd voor, die kon 90 minuten 

van links naar rechts blijven 

lopen, onvermoeibaar. In het 

kampioenenjaar werd hij zeer 

belangrijk voor ons in de playoffs omdat Depoitre geblesseerd geraakte. 

Zijn goal op Club Brugge toen is natuurlijk onvergetelijk.

SAMOISE

Het prototype van de trouwe clubspeler, ook een echte Gentenaar zoals 

Benito, maar wel iets rustiger qua karakter. Ik vind het heel verstandig 

van de club dat ze zijn contract verlengd hebben. Matisse is iemand die 

zich altijd 100% zal geven voor blauw-wit en voor de supporters. Hij is 

veelzijdig qua talent en zijn loopvermogen is zo enorm groot, de meeste 

voetballers kunnen daar alleen maar van dromen.

THORUP

Zeker één van de betere trainers die ik heb gekend. Hij kon heel kritisch 

en scherp zijn, en toch was hij heel graag gezien binnen de spelersgroep. 

Hij gaf mij ook meteen mijn kans toen ik terugkwam bij Gent. We hadden 

een goede band. Een heel vriendelijke en voorname man ook.

UITDAGING VOOR DE TOEKOMST

Ik heb veel plannen en ideeën. We gaan een nieuw digitaal platform 

lanceren, Honection, om transfers transparanter te maken voor spelers, 

trainers, clubs, makelaars en juristen. Daarnaast wil ik bezig blijven met 

mijn kunstwerken. En ik hoop veel te kunnen reizen en tijd te kunnen 

doorbrengen in de weekends met mijn familie, want dat zat er tijdens 

mijn spelersloopbaan ongeveer nooit in. Trainer? Zeker niet op dit 

moment, want dat zou betekenen dat ik wéér nooit thuis ben in de 

weekends. Ik heb wel het vereiste Uefa-diploma behaald, maar voorlopig 

heb ik niet de ambitie om trainer te worden.

VADIS

Ik ken Vadis al héél lang, zelfs al van bij de jeugd van Anderlecht waar we 

samen speelden. We hebben elkaar dan teruggezien bij AA Gent. We 

hebben een goeie band, met veel wederzijds respect. Hij gaat volgend 

seizoen nog voetballen op lager niveau, bij Aalst Jong Lede. Het moet 

zijn dat hij daar nog zin in heeft en dan moet hij dat vooral doen, maar 

het zou niets voor mij zijn. Vadis was een van de betere voetballers met 

wie ik gespeeld heb, zeker technisch. 

WATANABE

De afgelopen jaren de rots in de branding. Bijna altijd beschikbaar ook. 

Een schitterende gast voor wie ik ongelofelijk veel respect heb. Hij heeft 

zoveel kwaliteiten… ik vrees dat Gent zijn eindstation niet wordt. Wat hij 

voor de ploeg betekent, wordt zelfs nog onderschat. Hij zette altijd de 

fouten van anderen recht. Als hij dan zelf eens een foutje maakt, dan 

deed niemand dat voor hem. Zo belangrijk was hij…

YAREMCHUK

Roman leefde voor zijn doelpunten. Die waren voor hem zodanig 

belangrijk dat, als hij eens een tijdje niet scoorde, hij daardoor wat 

gefrustreerd geraakte. En dan zag je dat wel op training of op het veld. 

Maar zeker een jongen met grote kwaliteiten die het lef had om zijn 

kans te gaan.

ZIJLIJN

Ja, de beste stuurlui staan aan wal. Wat je als voetballer van die 

zijlijn allemaal te horen en te lezen krijgt, het publiek, de gazetten, de 

praatprogramma’s, de social media... Het hoort bij het beroep. Ik heb 

mezelf daar altijd redelijk goed van kunnen afsluiten, van die kritiek of 

dat schelden. Eigenlijk wist ik liever niet wat men over mij zei of schreef, 

positief of negatief. Iedereen kan 

eens een slechte dag hebben. 

Het verschil is: als voetballer volgt 

onmiddellijk die beoordeling of 

veroordeling. 

Ik wist altijd perfect van mezelf of 

ik goed bezig was of niet. Als het goed was, werd ik nooit euforisch. En 

als het niet goed was, raakte ik nooit in paniek. Ik wilde geen held zijn, 

maar ook geen antiheld. 

Andere voetballers geraken door de kritiek soms wél gestresseerd, dat 

heb ik nooit gehad. Ik lees dan ook nauwelijks de social media, wat helaas 

veel voetballers wél doen. Voetbal was voor mij superbelangrijk, al als 

kleine jongen, maar ik liet er nooit mijn slaap voor. Aan de zijlijn heeft 

iedereen recht op zijn mening, maar ik hoef die daarom niet te vernemen.

“Onze kampioenstitel toonde vooral aan 
hoe krachtig het collectief kan zijn”
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GONDOLA 
#296PARTNER CONTENT

Bijna een eeuw geleden, in 
1927, maakte Coca-Cola zijn 
intrede op de Belgische markt. 
Sindsdien zijn de wortels van 
het iconische frisdrankmerk 
diep in onze bodem gedrongen. 
“Mensen zijn altijd positief 
verrast over hoe Belgisch 
hun Coca-Cola eigenlijk is”, 
vertelt Carl Lescroart, VP & 
Country Director voor België 
en Luxemburg bij Coca-Cola 
Europacific Partners.

Van Gent tot Chaudfontaine
85 procent van alle Coca-Cola-
producten die Belgen consumeren, 
worden binnen de landsgrenzen 
geproduceerd. De fabrieken in 
Gent, Antwerpen en Chaudfontaine 
draaien op volle toeren. De overige 
15 procent komt van net over de 

grens: het Nederlandse Dongen of 
het Franse Duinkerke.

“In gesprekken merk ik vaak dat 
mensen denken dat onze dranken 
per schip uit Amerika komen”, 
zegt Lescroart, die vorige zomer 
aantrad na functies in Frankrijk en 
Noorwegen. “Pas als ik vertel over 
onze lokale productie, onze bijna 
2.200 Belgische werknemers en 
onze economische bijdrage, veran-
dert hun perspectief volledig.”

Jobs en positieve impact
Die economische bijdrage is aan-
zienlijk: Coca-Cola ondersteunt in 
zo’n 17.000 Belgische jobs – van 
eigen personeel tot onrechtstreekse 
tewerkstelling bij leveranciers, 
transporteurs, horeca en retail. 
De afgelopen vijf jaar investeerde 
het bedrijf ongeveer 150 mil-
joen euro in zijn productie- en 
distributieapparaat.

“We zijn daar te bescheiden over”, 
bekent Lescroart. “Toen ik vorig jaar 
naar België terugkeerde, heb ik me 
in de business ondergedompeld. 
Bezoeken aan productiesites, mee 
met onze mensen op het terrein. Als 
je er middenin zit, vergeet je soms 
hoe bijzonder dit is. We mogen dat 
gerust meer in de verf zetten.”

Het bedrijf zet zich ook maatschap-
pelijk in. Via partnerships met 
organisaties als Capital helpt Coca-
Cola al meer dan vijf jaar Brusselse 
jongeren in hun persoonlijke en pro-
fessionele ontwikkeling. Ook op 
ecologisch vlak neemt het bedrijf 
al tien jaar een voortrekkersrol 
door lokale projecten te onders-
teunen rond waterconservering en 
natuurherstel van Natuurpunt en 
Natagora.

Innovatie in Belgisch hart
De relatie is overigens wederzijds 
voordelig. “Op ons hoofdkantoor 
in Anderlecht huisvest onze mer-
kenpartner The Coca-Cola Company 
het op een na grootste R&D-centrum 
van Coca-Cola wereldwijd”, vertelt 
Lescroart trots. “Een echte hoge-
drukketel van innovatie. Zowat 80 
procent van de nieuwe producten 
die in Europa, het Midden-Oosten 
en Afrika gelanceerd worden, onts-
taat hier.”

De diverse Belgische markt blijft 
bovendien van goudwaarde voor het 
merk. “We hebben een unieke hore-
cacultuur, een bruisend sport- en 
eventecosysteem, en een ongeëve-
naard retaillandschap. Nergens vind 
je dezelfde diversiteit in winkelfor-
mules, ketens en shoppers. We zitten 
al bijna 100 jaar in België, en ik kijk 
ernaar uit om de volgende eeuw aan 
te vatten”, besluit Lescroart.

Coca-Cola:
Amerikaans van geboorte,
Belgischer dan je denkt

Foto: 
Kevin Waegemans (teamleader Field Sales 

Home), Carl Lescroart (Vice President 
& Country Director) en Fiona Breynaert 

(Regional Account Field Sales Home).
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zegt Lescroart, die vorige zomer 
aantrad na functies in Frankrijk en 
Noorwegen. “Pas als ik vertel over 
onze lokale productie, onze bijna 
2.200 Belgische werknemers en 
onze economische bijdrage, veran-
dert hun perspectief volledig.”

Jobs en positieve impact
Die economische bijdrage is aan-
zienlijk: Coca-Cola ondersteunt in 
zo’n 17.000 Belgische jobs – van 
eigen personeel tot onrechtstreekse 
tewerkstelling bij leveranciers, 
transporteurs, horeca en retail. 
De afgelopen vijf jaar investeerde 
het bedrijf ongeveer 150 mil-
joen euro in zijn productie- en 
distributieapparaat.

“We zijn daar te bescheiden over”, 
bekent Lescroart. “Toen ik vorig jaar 
naar België terugkeerde, heb ik me 
in de business ondergedompeld. 
Bezoeken aan productiesites, mee 
met onze mensen op het terrein. Als 
je er middenin zit, vergeet je soms 
hoe bijzonder dit is. We mogen dat 
gerust meer in de verf zetten.”

Het bedrijf zet zich ook maatschap-
pelijk in. Via partnerships met 
organisaties als Capital helpt Coca-
Cola al meer dan vijf jaar Brusselse 
jongeren in hun persoonlijke en pro-
fessionele ontwikkeling. Ook op 
ecologisch vlak neemt het bedrijf 
al tien jaar een voortrekkersrol 
door lokale projecten te onders-
teunen rond waterconservering en 
natuurherstel van Natuurpunt en 
Natagora.

Innovatie in Belgisch hart
De relatie is overigens wederzijds 
voordelig. “Op ons hoofdkantoor 
in Anderlecht huisvest onze mer-
kenpartner The Coca-Cola Company 
het op een na grootste R&D-centrum 
van Coca-Cola wereldwijd”, vertelt 
Lescroart trots. “Een echte hoge-
drukketel van innovatie. Zowat 80 
procent van de nieuwe producten 
die in Europa, het Midden-Oosten 
en Afrika gelanceerd worden, onts-
taat hier.”

De diverse Belgische markt blijft 
bovendien van goudwaarde voor het 
merk. “We hebben een unieke hore-
cacultuur, een bruisend sport- en 
eventecosysteem, en een ongeëve-
naard retaillandschap. Nergens vind 
je dezelfde diversiteit in winkelfor-
mules, ketens en shoppers. We zitten 
al bijna 100 jaar in België, en ik kijk 
ernaar uit om de volgende eeuw aan 
te vatten”, besluit Lescroart.

Coca-Cola:
Amerikaans van geboorte,
Belgischer dan je denkt

Foto: 
Kevin Waegemans (teamleader Field Sales 

Home), Carl Lescroart (Vice President 
& Country Director) en Fiona Breynaert 

(Regional Account Field Sales Home).
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Maak werk van uw digitale transformatie, ongeacht waar u werkt, met 
onze gecombineerde diensten en oplossingen, die zijn ontworpen om 
papier en digitaal naadloos te integreren.  
Onze Digital Transformation Services zijn beschikbaar via de cloud, op 
locatie of in een hybride omgeving en helpen u bij het realiseren van 
verbeterde productiviteit, samenwerking, beveiliging, compliance en 
duurzaamheidsdoelstellingen. 
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Maak kennis met de nieuwste 
keukentrends en DSM More

www.dsmkeukens.be |  @dsmkeukens

Samen koken, huiswerk maken of een 
gezelschapsspelletje spelen: meer 
dan ooit genieten we van een warm 
thuisgevoel. En daar kan een nieuwe 
leefkeuken van DSM Keukens alleen 
maar toe bijdragen. Klaar om de laatste 
nieuwigheden te ontdekken? 

Bij DSM Keukens zijn onze top 
interieurarchitecten dagelijks bezig met het 
ontwikkelen van nieuwe ideeën en volgen 
ze de laatste trends steevast op de voet. 
Kom ze zelf ontdekken in onze toonzaal in 
Sint-Martens-Latem of één van onze 17 
andere vestigingen.

Slimme apparaten 

Bij DSM Keukens vind je intelligente 
apparatuur die je keuken moderner en 
praktischer maakt. Met de Miele-oven of de 
magische multifunctionele Quooker-kraan, 

perfect aangepast aan jouw behoeften. 
Aangezien je je keuken (bijna) elke dag 
gebruikt, is het zeer belangrijk dat ze 
perfect aan je behoeften is aangepast. Bij 
DSM Keukens zijn er altijd interessante tips 
en tricks, maar ook veel kleine details die je 
keuken net dat beetje extra geven. 

Perfect op maat 

Doordat een keuken zo goed als dagelijks 
gebruikt wordt, is het van groot belang 
dat ze op de meest gebruiksvriendelijke 
manier is opgesteld. Een werkblad op 
ergonomische hoogte of een vaatwasser 
met comfortlift sparen jouw rug. Bij DSM 
Keukens kan er altijd iets meer. Denk 
bijvoorbeeld aan een brede balansdeur in 
precies dezelfde stijl als de kolomkasten. Of 
een oven met deur aan de binnenzijde van 
het kookvlak. Discreet en stijlvol. 

Meer dan keukens: DSM More

Natuurlijk is het belangrijk dat je keuken 
past bij de rest van je interieur en vice 
versa. Dit is waarom DSM More werd 
gecreëerd. DSM More ziet de keuken als 
een integraal onderdeel van de leefruimte. 
Op die manier kan je de materialen die 
je voor je keuken gekozen hebt ook 
doortrekken naar de living, bureauruimte of 
bijkeuken. Zo creëer je een woning waarin 
de ruimtes subliem in elkaar overlopen 
en verkrijg je één geheel. Welkom rust en 
ordelijkheid!

De SchepperDe Schepper- - MartensMartens
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KUURNE  |  OOSTENDE  |  ROESELARE  |  OLEN  |  AARTSELAAR  |  SCHOTEN
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KAMPIOEN MET KWALITEIT
Jong KAA Gent is kampioen in 1A! Dat viel vòòr het seizoen 

niet te voorspellen wellicht. Heeft het niveau van je spelers 

je verrast, of was het niveau van de afdeling minder dan 

verwacht?

Thomas Matton: Dat tweede zeker niet, want dat kende ik al van het 

jaar voordien. De sterkste ploeg was er wel uit met La Louvière dat 

er vorig jaar bovenuit stak, maar de andere tegenstanders waren 

ongeveer dezelfde. Heeft mijn eigen ploeg mij verrast? Misschien een 

beetje. Ik zag bij de start van het seizoen het potentieel, dat wel, maar 

een titel zou ik inderdaad niet vooropgesteld hebben”.

Vooral na nieuwjaar zijn jullie veel punten beginnen pakken. 

Was er een aanpassingsperiode nodig voor de jonge spelers 

dan?

Matton: ‘Ons niveau zat goed van bij het begin, maar de resultaten 

volgden niet altijd. We maakten wat stomme foutjes waardoor we niet 

Coach Thomas Matton evalueert zijn spelersgroep na het behalen van de titel

JONG KAA GENT

de punten pakten die we verdienden, maar in zowat alle matchen waren 

we toen al de betere ploeg. Na nieuwjaar is vooral de efficiëntie omhoog 

gegaan. Op dàt vlak is er inderdaad een grote evolutie geweest, hebben 

de spelers progressie geboekt. In ongeveer elke match hebben we 

getoond dat we meer kwaliteit hadden dan de tegenstander, terwijl die 

vaak veel meer maturiteit en ervaring had.’

De Challenger Pro League wordt heel andere koek dan 1A. Het 

niveauverschil zal groot zijn?

Matton: ‘Ja, hoewel ik dat ook niet wil overschatten. Natuurlijk, volgend 

seizoen komen we uit tegen clubs die allemaal heel professioneel 

werken, qua begeleiding, middelen en training, wat in 1A niet altijd het 

geval is. Er zijn ook de andere beloftenploegen van eersteklassers als 

Club Brugge, Anderlecht en RC Genk. Dat die laatste twee onderaan de 

klassering staan, zegt al veel. Dus ik verwacht niet dat we ook volgend 

seizoen aan de kop gaan spelen. Het zal wellicht strijden worden voor 

elk punt. Maar dat worden weer nieuwe leermomenten voor onze ploeg. 

“
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In 1A lag de nadruk op dominantie, de kansen omzetten en achterin 

niets weggeven bij counters. Daarin heeft de ploeg veel vooruitgang 

geboekt. Een afdeling hoger zal de nadruk nog meer komen te liggen op 

goed verdedigen, weerstaan aan de druk, soms eens op countervoetbal 

misschien. Het zal een beetje afwachten zijn wat de tegenstander ons 

toelaat en wat we zelf op de mat kunnen brengen. In ieder geval is het 

de intentie om positief voetbal te blijven brengen zoals we dat dit jaar 

hebben gedaan.’

Het kan uiteraard dat je enkele spelers deels of volledig 

‘verliest’ aan de A-ploeg. Die moeten dan vervangen worden…

Matton: ‘Daar wordt nu al werk van gemaakt. Sommige jongens zullen 

moeten vertrekken, anderen willen vertrekken, nog anderen zullen 

doorstromen. Dan is het aan ons als club om daarop te anticiperen. 

En om de groep te versterken waar dat nodig is  op bepaalde posities.’

Ik nodig je graag uit om je oordeel te geven over de spelers 

die dit seizoen Jong KAA Gent aan de kampioenstitel hebben 

geholpen.

DOEL

Célestin De Schrevel (°2002): ‘Hij zat (ook) bij de A-kern, dus moest 

er telkens in samenspraak beslist worden of hij voor ons kon spelen of 

niet. Hij was in de meeste matchen toch onze titularis, een man met 

maturiteit ook. Een zekerheid.’

Bas Evers (°2008): ‘Nog erg jong, maar een zeer groot talent. Naar het 

einde van het seizoen heeft hij van mij minuten gekregen, en hij heeft 

alvast dat vertrouwen niet beschaamd.’

VERDEDIGING

Gilles De Meyer (°2006): ‘Gilles is de voorbereiding bij ons begonnen, 

maar kreeg al snel ook zijn kansen bij de A-kern. En verdiend! Daarom 

heeft hij niet alles bij ons gespeeld, maar hij heeft duidelijk grote stappen 

vooruit gezet. Een rechterflankspeler, vaardig aan de bal, vinnig en met 

lef. Zeker offensief veel potentieel, alleen defensief moest hij nog wat 

stappen zetten, al heeft hij dat al deels gedaan dit seizoen.’

Matties Volckaert (°2002): ‘Nam Gilles’ plaats rechts achterin in als 

die er niet bij was. Hij kwam van een lager niveau bij RC Gent en hij had 

aanvankelijk zijn tijd nodig om te wennen. Maar gaandeweg werd hij 

een van de grote meevallers dit seizoen. Hij heeft echt grote stappen 

vooruit gezet. Hij kan ook centraal uit de voeten. Erg tevreden over hem!’.

Hannes Vernemmen (°2005): ‘Hannes heeft het in zich om aanvoerder 

te zijn, maar ook in die rol moet en kan hij nog groeien, hoor, hij is nog 

steeds maar 20. Centraal een steunpilaar in de verdediging, zeer stabiel, 

een betrouwbare voortrekker.’

Mohamed Lamine Soumah (°2003): ‘Als rechtsvoetige steeds op 

de linkse positie centraal in de verdediging, maar zonder probleem. 

Bij de oudere spelers en dat merk je: heeft présence, rust aan de bal. 

Die is het amateurniveau zeker ontgroeid. Mo heeft dus nood aan een 

nieuwe uitdaging, een nieuw niveau, en dat zal er ook van komen. Samen 

met Hannes de leider van een verdediging die zeker na nieuwjaar nog 

nauwelijks te verschalken was.’

Abdul Rachid Ayindé (°2005): ‘Heel het seizoen onze vaste linksachter. 

Hij is zeker ook iemand die dit jaar enorme stappen vooruit heeft gezet. 

Een grote meerwaarde voor de ploeg, offensief, maar ook defensief, 

wat vorig seizoen nog een beetje een probleem was.’

Nicolas Thienpont (°2006): “Kwam over van de U18. Hij had veel 

concurrentie op zijn positie als centrale verdediger en speelde daardoor 

pas op het einde van dit seizoen zijn eerste minuten. Nicolas toonde 

op training en in de wedstrijden dat hij ondanks die weinige minuten al 

een mooie progressie boekte’.

MIDDENVELD 

Rune Van Den Bergh (°2003): ‘Meestal op het middenveld op de 6, 

maar kan ook verdediger zijn. Hij heeft een heel sterk seizoen gespeeld. 

Broodnodig eigenlijk om, zeker in het seizoenbegin, de balans in het 

team te houden met zoveel jonge jongens. Hij is intelligent, weet wat 

er nodig is om de rust te bewaren.’

Wout Asselman (°2005): ‘Heeft helaas weinig gespeeld door een 

langdurige blessure, na een nochtans sterke voorbereiding. Pas de 

laatste maand kwam hij weer aan voetballen toe en heeft hij nog enkele 

sterke prestaties geleverd. Ik ken hem al lang, ken zijn kwaliteiten en 

werkpunten goed. Laten we hopen dat hij volgend seizoen gespaard 

blijft van pech, zodat hij kan doorgroeien. Hij leest het spel ongelooflijk 

goed als eerder teruggetrokken middenvelder. Hij is vaak met zijn hoofd 

twee of drie stappen verder dan anderen.’

Mohammed El Adfaoui (°2008): ‘Nog erg jong, kwam uit de U18. 

Moest dus in het begin nog grote stappen zetten, maar heeft dat ook 

gedaan. We hebben van hem een volwassen speler gemaakt die stilaan 

heel gedisciplineerd zijn taken kan uitvoeren. Gecombineerd met zijn 

natuurlijke talent ziet dat er veelbelovend uit voor de toekomst’.

Gyano Vanderdonck (°2006): ‘Bijna altijd titularis geweest. Een plezier 

om naar zijn spel te kijken als voetballiefhebber. Maar hij moet nog zijn 

stappen zetten, bijvoorbeeld als het gaat om scoren en efficiëntie. Dat 

is toch essentieel voor een offensieve speler. Maar een grote belofte!’

Tibe De Vlieger (°2005): ‘Tibe is een speler uit de A-kern, kreeg daar ook 

wat speelkansen soms. Maar hij maakte ook bij ons minuten en daarin 

was hij een enorme meerwaarde. Hij maakt makkelijk een doelpunt, er 

waren ook enkele belangrijke goals bij. De ploeg kon altijd terugvallen op 

zijn ervaring en zijn degelijkheid. Hij leest het spel goed, kan aanvallen 

en verdedigen, vanop de 10 of de 8.’

Briek van Hoorick (°2005): ‘Briek heeft door de grote concurrentie 

centraal op het middenveld misschien wat minder mogen spelen dan 

verwacht, maar ontgoocheld als invaller heeft hij nooit. Ik was altijd 

tevreden over zijn inbreng en zijn positieve houding. Misschien kan hij 

volgend seizoen weer een stap vooruit zetten?’

Oleksandr ‘Sacha’ Soroka (°2007): ‘Oekraïner die nog jong is en vooral 

in het begin nog niet helemaal klaar was om defensief op het middenveld 

in de duels zijn taken uit te voeren. Speelde daarom ook nog bij de U18. 

Sacha is een erg intelligente en leergierige speler die na nieuwjaar liet 

zien dat hij het niveau aankan. Echt veelbelovend, die jongen.’

Ali Sylla (°2007): ‘Nog jong en dus vaak ook nog aan het werk bij de 

U18. Mocht na nieuwjaar toch al enkele keren invallen bij Jong KAA 

Gent en stelde dan niet teleur.’
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“Volgend seizoen wordt het wellicht 
strijden voor elk punt, maar dat zal 

zeer leerzaam zijn”

AANVAL

Jassim Mazouz (°2003): ‘Kan zowel voorin als als aanvallende 

middenvelder spelen. Hij kwam van Dikkelvenne, moest dus wat 

wennen aan het hogere ritme, maar heeft dat ook gedaan. Hij is echt 

ongelooflijk belangrijk geweest voor de ploeg. Ook als hij op de bank zat, 

bleef hij zijn positieve mentaliteit behouden. Scoorde ook vrij makkelijk, 

waarbij natuurlijk de goal tegen OH Leuven die ons het kampioenschap 

opleverde.’

Umar Abubakar (°2006): ‘Onze topschutter, al kon hij er nog veel meer 

gemaakt hebben. Nu, zelfs al heeft hij kansen gemist, hij stond er toch 

telkens weer. Natuurlijk had hij een groot aandeel in ons succes. Rond 

hem stonden vaak spelers met een actie en een dribbel, dus was het 

enorm belangrijk dat hij ook eens de bal kon bijhouden en afleggen. Hij 

heeft in het aspect ‘targetman’ een grote evolutie getoond. We moeten 

met hem blijven werken, want de stap naar de A-ploeg zet je niet zomaar, 

die kloof is groot. Maar Umar is mentaal sterk, hij kan het maken.’

Abu Abdullahi (°2006): ‘Onze tweede Nigeriaan die iets minder 

scoorde, maar daarom niet minder getalenteerd is. Abu werd vaker 

van de rechterkant uitgespeeld, alhoewel hij ook als spits kan spelen. 

Hij bracht heel veel power in ons elftal, snelheid en diepgang ook. 

Aspecten die de Nigerianen duidelijk meer onder de knie hadden dan 

de andere jongens. En uiteindelijk heeft hij ook zijn goals gemaakt. 

Fantastische mentaliteit!’

Ruslan Vydysh (°2006): ‘Onze tweede Oekraïner. Offensiever dan 

zijn landgenoot, kan op de 10 of op de flank voorin. Had ook echt een 

groot aandeel in onze titel. Ruslan heeft een goeie voorzet, beweegt 

slim tussen de lijnen, heeft spelintelligentie. Sacha en Ruslan zijn pure 

voetballers zoals ik ze graag zie, ik ben fan. Positieve jongens ook die 

zeer goed geïntegreerd zijn.’

El Hadji Seck (°2007): ‘Senegalees die pas na nieuwjaar bij ons kwam. 

Klein en licht, maar met potentieel en snelheid. Hij kreeg pas op het einde 

wat speelkansen, maar liet daarin al zien wat hij kan.’ 

Nvdr:

doelman René Vanden Borre, Benjamin Melkebeke, Viktor Vidarsson, 

Cedric Van Meirvenne en Mikhaylo Dubrovnyi werden uitgeleend aan 

KRC Gent

Maël Debondt, Bilal Sanjahi, Ramol Sillamaa en Tristan Demetrius 

verlieten de club tijdens het seizoen.

Wim De Bock

Boven vlnr: Van Den Bergh, Volckaert, Mazouz, Abu Abdullahi en Evers.

Onder vlnr: Ayindé, De Vlieger, Soumah, Asselman, El Adfaoui en Vernemmen.

De ploeg die de beslissende match won voor Jong KAA Gent.
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*Bevat enkel van nature aanwezige suikers, zoals alle vruchtensappen.
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Het familiebedrijf Callant behoort tot de top tien van grootste 
onafhankelijke verzekeringsmakelaars in België. Inmiddels is 
het bedrijf een one-stop-shop geworden. In november vorig 
jaar bereikte Callant een mijlpaal met de 25ste overname, 
maar de ambities reiken verder. Tegen 2030 wil het bedrijf zijn 
omvang verdubbelen en een premie-inkomst van minstens 400 
miljoen euro genereren.

Peter Callant, CEO, startte zijn ondernemersavontuur in 1991 
toen hij tijdens zijn legerdienst aan de slag ging als boekhouder 
bij een transportbedrij van de familie Callant. Hij nam toen ook 
een bekend IPPA-agentschap en verzekeringskantoor over in 
Heist-aan-zee. “Ik ontdekte gelukkig zeer snel dat ondernemen 
echt in mijn DNA zit”, vertelt Peter Callant.

Callantisering
Callant heeft een duidelijk groeitraject dat draait om 
‘Callantisering’. Elke overname moet voldoen aan drie essentiële 
voorwaarden: gedeelde waarden dewelke garant staan voor 
een sterke bedrijfscultuur, customer intimacy en ambitie om te 
groeien. Deze principes maken integratie eenvoudiger en elk 
overgenomen kantoor wordt zo naar een hoger niveau getild.
Het bedrijf biedt trouwens meer dan corporate verzekeringen 
alleen: van kredieten tot financieel advies over pensioenen en 
vermogensbeheer voor de families achter de bedrijven. Dankzij 
een internationaal netwerk kan Callant Belgische corporate 
klanten ook wereldwijd ondersteunen. Bovendien investeert het 
sterk in digitalisatie en AI-toepassingen om de efficiëntie en de 
klanttevredenheid te verhogen.
“Callant streeft samenwerking en verbondenheid na, zowel 
binnen als tussen de vele kantoren. Door expertise te delen, 
onze eigen ontwikkelde polissen en onze centrale diensten m.b.t. 
legal, marketing, IT en HR ter beschikking te stellen worden 
kantoren meteen naar een hoger niveau gebracht”, luidt het. De 
consolidatie in de sector versnelt via equity die meerderheids-
belangen nemen in heel wat kantoren zonder onmiddellijk over 
te gaan tot integratie. Zo snel mogelijk veel overnames doen en 
later volgt sowieso integratie, maar baronieën staan later niet 
graag macht af. 

“Callant vermijdt deze valkuilen van snelle overnames zonder 
integratie want vanaf de eerste dag geven we alle medewerkers 
van alle kantoren de kans om samen mee te bouwen aan 
onze Sagrada Familia via o.a. strategische projecten over alle 
kantoren heen die zorgen voor verbinding onder elkaar, maar 
ook een performanter en uniformer geheel.” Callant vergelijkt 
zijn groeiproces met de Sagrada Familia: een onafgewerkte 
kathedraal die symbool staat voor samenwerking en familie. CEO 
Peter Callant benadrukt het belang van gedeelde waarden in het 
familiebedrijf. “Als eigenaar en CEO kan ik geluk en welzijn op 
de werkvloer bevorderen, een unieke dimensie die het verschil 
maakt.”

5 D’s en groeiplannen
Callant werkt volgens de ‘5 D’s’: dromen, denken, doen, durven en 
doorzetten. Een strategisch HR-beleid vormt hierbij de hoeksteen 
van ambitieuze doelen, zoals een verdubbeling van de omvang 
tegen 2030. Het bedrijf ziet klanten en medewerkers als familie 
en zet in op projecten zoals het “Baanbrekende Werkgever”-initi-
atief om welzijn te verbeteren.
Een sterke bedrijfscultuur, uitgebreide voordelen (extra 
vakantiedagen, thuiswerkopties, cafetariaplan), een persoonlijk 
ontwikkelingsplan en veel leuke teambuildingactiviteiten 
zorgen voor een hoge tevredenheid en zeer lage uitstroom van 
medewerkers.

‘Samenen’
Callant gelooft in een inclusief HR-beleid. “Voor mij is leeftijd 
eerder expertise, stabiliteit, maturiteit of rust in de organisatie. 
Welzijn op het werk is vooral inzetten op eerlijkheid, openheid 
en elkaar feedback geven. Als je dat voorziet, is leeftijd niet echt 
een topic. Meer zelfs, je ziet dat oudere collega’s vaak de pater of 
mater familias zijn en zorg dragen voor de jongere collega’s die 
pas aan boord zijn of die nog niet veel ervaring hebben.”
Om silo’s te vermijden, stimuleert Callant samenwerking en ta-
lentontwikkeling over kantoren heen. ‘Samenen’ is hier een 
werkwoord en dit helpt Callant om zijn visie van een ‘Sagrada 
Familia’ te realiseren.

Callant Verzekeringskantoor, bv ingeschreven bij de FSMA onder KBO-nr. BTW BE 0443.681.364 - Maatschappelijke zetel: Kapellestraat 113  - 8020 Oostkamp 
www.callant.be  - Tel. 050 34 33 23  - KBO-nr. BTW BE 0443.681.364 RPR Gent  - V.U.: Callant Verzekeringskantoor bv, Kapellestraat 113, 8020 Oostkamp

Callant
MIKT OP VERDUBBELING VAN OMZET TEGEN 2030

Publi-redactioneel © Césare Gregori - De Krant van West-Vlaanderen
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SUPPORTER

In een vorige Wigwam belichtten we drie supportersclubs die hun 

45-jarig bestaan mochten vieren, nl. Buffalo’s Zwijnaarde, Buffalo Boys 

Leerne en Club 80. Maar ook meer recentere supportersclubs hebben 

al een mooie reputatie opgebouwd. We werpen een blik op 

The Buffalo Bulls uit Lovendegem, met de familie Sergeant als 

gangmaker.

Kenny Sergeant (43) is leerkracht bouw in SBSO ’t Vurstjen in Evergem 

en actueel voorzitter van de supportersclub die ontstond in 2001: 

“Als jonge gasten waren wij van oordeel dat er in Lovendegem een 

opvolger moest komen voor de Lovendegemse Buffalo Vrienden die 

hadden opgehouden te bestaan. We zijn klein begonnen, maar hebben 

ons in de loop van 24 jaar opgewerkt tot een meer dan valabele club, 

waar iedereen die KAA Gent een warm hart toedraagt zich via www.

buffalobulls.be kan inschrijven voor alle thuis- en uitwedstrijden.

Superwebmaster Luc Rohart zorgt ervoor dat alles prima wordt 

georganiseerd. Niet zonder trots mogen wij spreken over een grote 

diversiteit: sommigen van onze leden zijn al meer dan 40 jaar lang 

Buffalo, terwijl de jonge garde bij de uitwedstrijden zorgt voor de 

noodzakelijke ambiance”. 

Naast de voorzitter zijn er natuurlijk nog meer mensen binnen de Buffalo 

Bulls die een helpende hand reiken.

Rosette Moens (63) is een gepensioneerde buschauffeur: “Als vrouw en 

moeder van liefst vijf Buffalosupporters kon ik niet anders dan deel uit 

te maken van deze begeesterende club. Voetbal is nu ook voor mij een 

passie geworden. Tickets bestellen en distribueren lijkt op het eerste 

gezicht een eenvoudige zaak, maar er komt toch heel wat bij kijken, 

want het gaat om financiën, dus waakzaamheid is geboden. Ook de 

drank bestellen voor op de bus is een aangename maar zo noodzakelijke 

opdracht. En de Europese verplaatsingen zijn echt mijn dada”.

Dirk Sergeant (66) is een gepensioneerde onderhoudstechnicus bij 

de lokale politie: “Ik ben al mijn hele leven een Buffalo en gaf deze 

microbe door aan mijn vier zonen. Samen met mijn vrouw sta ik in 

voor de ticketing en ben ik drankverantwoordelijke, niet verkeerd te 

interpreteren… Mijn beste herinnering is ongetwijfeld het vieren van 

de kampioenstitel in 2015 met de hele familie: vrouw, kinderen en 

kleinkinderen. En verder zeker de Europese uitstappen. De meest 

gekke, die altijd in het geheugen zal blijven, is die in het kader van de  

de Intertoto in 2005 naar het Tsjechische Tescoma Zlin. Zeventien uur 

lang in een klein schoolbusje met achttien man, en dus ook zeventien uur 

terug... Legendarisch, want we werden  ontvangen door de plaatselijke 

manager, die voor 20 euro voor de tickets zorgde. Maar toen we na de 

wedstrijd een foto wilden laten nemen voor ons busje en het kleine 

stadion in de achtergrond, moesten wij halsoverkop vertrekken, want 

de thuisaanhang had het niet op ons begrepen…”.

Rony Goethals (56) werkt als groenmedewerker bij de gemeente 

Lievegem. “Ik ben echt een Buffalo forever, want ik was ook al lid van 

de Lovendegemse Buffalo Vrienden. Met volle goesting help ik mee 

aan het organiseren van de busreizen, met bijzondere aandacht voor 

de aanwezigheid van drank. De lege bakken sleur ik met plezier”.

Bob Van Lancker (37) is dossierbeheerder in het UZ Gent: “Ik stel met 

fierheid vast dat ik behoor tot de vierde generatie Buffalo’s, en de vijfde 

is op komst. Ik mag mijzelf toch bestempelen als een diehard, want 

toen ik in 2015 in Australië woonde ben ik speciaal teruggevlogen om 

de kampioenenmatch tegen Standard bij te wonen. Wie doet beter?”.

“Onze ambitie is en blijft om zoveel mensen die ten westen van Gent 

wonen en Buffalo-minded zijn, te mogen verwelkomen in onze club, om 

verder door te groeien”, besluit de terecht ambitieuze voorzitter Kenny.

Guy De Ruyck

Bijna 25 jaar supportersclub 
Buffalo Bulls uit Lovendegem
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“Nen echte Genteneire es nen Buffalo”, zoveel is zeker. Maar niet 

alle Gentenaars wonen in de mooiste stad van België en omstreken. 

Sommigen wonen elders in dit land, tot zelfs in het buitenland. In Leuven 

vinden we vader Kim (49) en zoon Lennart (20) Oppalfens die vanop 

een afstandje grote supporters zijn van de Buffalo’s.

“Ik werk als OSCC Senior Consultant, zeg maar IT-specialist in de bevei-

liging van data”, vertelt Kim. “Ik ben geboren en aanvankelijk getogen in 

Gent, aan de Coupure. Niet zozeer mijn jeugdvrienden, maar wel papa 

Piet loodste mij naar het Ottenstadion.”

Vader Piet en zoon Kim woonden er talrijke thuiswedstrijden bij, in 

harmonie. “Op mijn twaalfde verhuisden wij naar Gentbrugge, dicht 

bij het toenmalige stadion. De golf van voetbalemoties waaide tot in 

onze tuin. Wij konden met grote zekerheid horen wanneer onze gelief-

koosde club had gescoord”.

“Ik was 16 toen ik, ten gevolge van een spijtige echtscheiding thuis, 

naar Leuven ging wonen. Maar de club van mijn hart bleef ik volgen 

via kranten en radio, want rechtstreekse televisie-uitzendingen waren 

nog niet aan de orde. Mijn interesse ebde niet weg, zelfs niet na mijn 

huwelijk met Erika. Ik bleek zelfs niet genietbaar op maandagmorgen

wanneer mijn ploeg het niet goed had gedaan dat weekend.” 

“Ik herinner me nog levendig de eerste thuismatch in de toenmalige 

Ghelamco Arena, op  4 augustus 2013 tegen KV Mechelen. Mijn vrouw 

Erika en mijn zoon Lennart waren er ook bij. Wat een ambiance voor 

bijna 20.000 toeschouwers toen eerst Mboyo de vroege achterstand 

wegwerkte en Diogo twee minuten vóór het einde de 2-1 binnenkopte! 

Mijn zoon vroeg ‘Papa, wij komen volgende week toch terug?’. Hij was 

onmiddellijk ‘verkocht’. De toon was gezet, zodat ik er niet tegenop 

zag om regelmatig met de wagen van Leuven naar Gent te bollen om 

tickets te kopen voor matchen. Tot mijn vrouw het genoeg vond en mij 

terecht voorstelde om dat kilometers vretend gedoe te vermijden door 

het kopen van abonnementen. Zo geschiedde vanaf het seizoen 2014-

2015. En we werden onmiddellijk beloond met het kampioenschap, 

op 21 mei, op de vooravond van mijn veertigste verjaardag. Een ver-

vroegd, stevig feestje”.

 “De band die ik met zoon Lennart opbouwde dankzij de KAA Gent-

manie is onbeschrijflijk. Samen naar de Champions League-wedstrijden, 

naar Rome en Wembley, de bekerfinales, Chelsea en heel recent Betis 

Sevilla, unieke belevenissen. Als mijn job mij verhindert om een wed-

Ook Leuven kleurt een beetje blauw en wit

strijd bij te wonen, dan kan Lennart rekenen op zijn mama of tante om 

hem naar Gent te brengen.”

“We wonen in het oostelijk deel van het land soms ook uitwedstrijden 

van AA Gent bij. Als lid van supportersclub The New Buffalo’s worden 

wij dan door de bus opgepikt in Leuven, voor de verplaatsingen naar 

Genk, Sint-Truiden, Standard en… OHL.”

Zoon Lennart, student Sport- en Cultuurmanagement in Turnhout, 

erkent: “Het is meer dan waar dat mijn papa mij tot een Buffalo heeft 

geboetseerd. Zoals opa Piet mijn vader tot een blauw-witte fan maakte, 

zo heeft mijn papa ervoor gezorgd dat KAA Gent de club van mijn leven 

is geworden. Ik was amper 8 bij mijn eerste bezoek aan die fantasti-

sche accommodatie en dat maakte een onvergetelijke indruk op mij. 

Die explosie van vreugde, gejuich en getier toen de 2-1 zege in het slot 

op het scorebord kwam tegen KV Mechelen…”

“Mijn eerste aangekocht truitje was er eentje van Brecht Dejaegere. Ik 

bouwde een vriendschappelijke band op met deze joviale speler, van 

wie ik een truitje cadeau kreeg waarmee hij in de Champions League 

had gespeeld. Ik ben ook trots op het shirt van Alessio Castro-Montes 

uit de Conference League en eentje van Vadis Odjidja. Mijn verzame-

ling bevat in totaal 81 truitjes van de Buffalo’s.”

“Ik leef nu al 12 jaar mee met de club. Het dieptepunt was ongetwijfeld 

de verloren bekerfinale tegen KV Mechelen, naar dat weegt langs geen 

kanten op tegen de euforie bij de Europese triomf tegen Tottenham 

op Wembley, de bekerwinst tegen Anderlecht en, uiteraard, het ver-

overen van het kampioenschap. Ik zat toen in het vijfde leerjaar en mijn 

juf was supporter van OHL, maar zij toonde de dag na die beslissende 

match tegen Standard, een vrijdag, alle begrip voor mijn totaal gebrek 

aan concentratie.”

“Heel wat Europese verplaatsingen blijven in mijn geheugen gegrift. Die 

naar Rome, maar ook heel recent die naar Betis Sevilla waar wij verras-

send maar verdiend 0-1 gingen winnen. Na die wedstrijd, op weg naar 

het hotel,  botsten wij toevallig  op voorzitter Sam Baro, Miguel Wiels, 

Michel Louwagie en Gunther Schepens, met wie wij ongedwongen een 

gezellig gesprek voerden.”

Guy De Ruyck

CLUBLIEFDE VOOR KAA GENT VAN VADER OP ZOON OPPALFENS
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Vaandeldragers in weer en wind

In weer en wind staan ze op het veld, geduldig wachtend op de komst van 

de spelers. Stokstijf. Alle appreciatie en niet in het minst dank voor zoveel 

betoon van clubliefde, aan alle vaandeldragers, zonder onderscheid.

Luc Van Hecke (69), gepensioneerde textielarbeider, is niet alleen de 

oudste in de groep, maar ook al het langst actief als vaandeldrager. 

‘Ik had het helemaal niet begrepen op voetbal’, verrast Luc ons. ‘Maar 

toen ik in 1973 als soldaat in Etterbeek gekazerneerd werd, lagen wijlen 

Ludo Coeck en Swat Van der Elst op mijn kamer. Die deelden af en toe 

een gratis ticket uit om voor...Anderlecht te gaan supporteren! Maar 

als rasechte Gentenaar werd ik vanaf 1974 een fervente Buffalo, met 

het veroveren van het kampioenschap... in derde afdeling als ‘entree’.

‘Ik ben een vaandeldrager in hart en nieren’, stelt Luc vol overtuiging. 

‘Eerst bij de Wembley-Buffalo’s, dan bij Oud-Arsenaal, bij Rozeke en 

Pierre van de ‘Cup’, en vandaag bij de West-Buffalo’s, waar ik, net als 

iedereen in het bestuur, word betiteld als kernverantwoordelijke.’

Lucs echtgenote Sandra Van Aerde (54) pikt hierop in. ‘Ook ik ben 

kernverantwoordelijke bij de supportersclub van Martin De Backer, en 

sta in voor de organisatie van de evenementen en festiviteiten. Mijn 

beroep als bediende bij het OCMW Gent komt daarbij van pas. Mijn 

man, zoon Davey (24) en ik hebben al vele jaren een abonnement in de 

Telenet-tribune, waar veel families present tekenen. Onze zoon was 

amper 6 jaar toen hij voor het eerst mee mocht naar het Ottenstadion. 

Aanvankelijk was hij bang voor de schreeuwerige supporters, nog meer 

voor het tumult bij een Gantoise-doelpunt’.

‘Ik draag veruit de kleinste vlag van alle’, vervolgt Luc, ‘maar ik ben 

daarom niet minder fier om mijn aanhankelijkheid en liefde voor mijn 

club te betuigen. Ik mis geen thuiswedstrijd en ben tevreden dat de 

vaandeldragers opnieuw present mogen zijn. Blijkbaar zijn wij een 

uitstervend ras dat alleen nog gewaardeerd wordt in Genk, Mechelen, 

Anderlecht en Antwerp.’

Luc is ook een verwoed verzamelaar van allerlei gadgets met betrekking 

tot KAA Gent.

‘Zo heb ik o.a. een kader gekocht met het circus van Buffalo Bill op. Het 

is misschien een utopie, maar ik droom van een museum in ons stadion 

zelf. Hopelijk kan Wim Beelaert iets forceren. De viering rond 125 jaar 

KAA Gent wordt fantastisch om mee te maken!’

Wim Schepens (52) is naast de voorzitter ook de huidige vaandeldrager 

van supportersclub Buffalo-Boys-Leerne: ‘Voordien hebben ook Evelyne 

Corijn, dochter van de overleden stichter van de club, Lucien Corijn, 

en Christophe Vandemaele deze taak op zich genomen, ook al tot 

eenieders voldoening. Maar omdat ik geen thuiswedstrijd mis, werd ik 

gebombardeerd tot vaste vaandeldrager, een hele eer vooral.’

Jan Berkers (57) is als vaandeldrager ook voorzitter van supportersclub 

The New Buffalos: ‘Fierheid overheerst om onze club te mogen 

vertegenwoordigen met een vaandel, op de thuiswedstrijden, bij de 

11-novemberherdenking aan ‘de Steen’ in de Bruiloftstraat of bij de 

begrafenis van collega Heidi. Ook bij de Ladies en Jong KAA Gent 

mochten wij al opdraven. Het is een voorrecht om vaandeldrager te zijn.’

Nelke De Groote (35), voorzitster van supportersclub The Blue Indians, 

mag sinds maart 2024 een nieuwe vlag etaleren: ‘Dat de clubkas hiervoor 

moest worden aangesproken, is een verwaarloosbaar detail. Ik vind 

de vlaggenmanifestatie op het terrein zeker niet oubollig. Des temeer 

ben ik ervan overtuigd dat het voor de spelers een stimulans is om 

tussen die rijen wimpels het veld te betreden. Ook voor de supporters 

is onze aanwezigheid een duidelijk teken van verbondenheid met onze 

geliefkoosde club.”

Marleen Van Renterghem (50) en Xavier Roels (49) zijn al 24 jaar een 

koppel. “Wij zijn zowat getrouwd in het Ottenstadion”, stelt onze 

gast met overtuiging. Buffalo’s in de hoogste graad waren zij eerst 

aangesloten bij supportersclub Excelsior in Ledeberg. In 2004 verhuisde 

de club naar Gentbrugge, bij Boer Janssens. Ook de naam veranderde. 

“Nie Pleue was geboren”, vertelt Xavier.

“Mijn man en ik werden gevraagd om in het bestuur te komen”, gaat 

Marleen verder. “Een hele eer. En de toenmalige voorzitter, Achille 

Raes, wou dat de vaandeldrager een vrouw moest zijn, en ik werd 

de uitverkorene. Ik heb deze taak vol enthousiasme opgenomen en 

uitgevoerd tot het einde van het Ottenstadion”.

“Als een donderslag bij heldere hemel kregen wij te horen dat de 

vaandeldragers niet meer welkom waren in de Ghelamco”, zegt Xavier. 

“Gelukkig is men tien jaar later teruggekomen op deze onbegrijpelijke 

beslissing”. 

“Met spijt in het hart heb ik om gezondheidsredenen mijn job als 

vaandeldrager moeten overlaten aan mijn levenspartner, met Zoë Van 

Eetvelde als backup”, zucht de ondervoorzitster. 

Guy De Ruyck
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Eerbetoon aan onze vrijwilligers
Vrijwilligers. Geen enkele sportclub kan zonder, ook KAA Gent niet. 

Nieuwe kandidaten zijn ook altijd welkom en worden met open armen 

ontvangen. De bars moeten immers worden bevolkt, de vip’s ontvan-

gen, de parkings en tribunes bewaakt. Service en veiligheid, daar gaat 

het om, in welke volgorde ook. Wigwam stelt graag enkelen van deze 

bescheiden maar noodzakelijke medewerkers voor aan het publiek.  

Katrien Van der Borght

“Via een ex-vriend werd ik in 1992 Buffalo in hart en nieren. Ik werd 

onmiddellijk in het bestuur opgenomen van de Buffalo Dravers,  bij 

voorzitster Monique Ingelrest. Samen met o.a. Didier Landsman ben 

ik later overgestapt naar Club 80, ook in het bestuur, maar zonder spe-

cifieke functie. Vandaag voel ik mij bijzonder goed opgenomen bij de 

Buffalo’s  Zwijnaarde, de club van Filip Raes. Met mijn ervaring als hulp 

in de kantine van de sporthal in Merelbeke, bood ik mij bij de opening 

van de Ghelamco Arena spontaan aan als vrijwilligster. Zo ben ik stee-

vast present bij de thuiswedstrijden van KAA Gent. Ik werk dan in bar 

Mokuna. Kristof De Weird en vooral Patrick Meulenijzer zijn daar de ver-

antwoordelijken en zorgen ervoor dat elke bar voldoende personeel 

heeft, zes tot acht mensen zijn nodig per bar. Het moge duidelijk zijn – 

en dat is het inmiddels ook voor de RSZ – dat er geen sprake is van enig 

dienstverband, van enig contract. Een vrijwilliger komt… vrijwillig, als het 

hem of haar past. Al draag je natuurlijk verantwoordelijkheid bij toezeg-

ging. We doen het voor een klein beetje zakgeld – recent een opslag van 

2 euro – bij het begin van elke maand, dat stipt gestort wordt door Rudy 

Geerinckx, penningmeester van de Supportersfederatie. Patrick vormt 

min of meer vaste ploegen, wat de samenhorigheid ten goede komt. De 

afspraak is dat ik de match kan zien (ik heb ook een abonnement), maar 

dat ik ter compensatie steeds als eerste aanwezig ben, natuurlijk ook op 

post tijdens de rust en dat ik de bar sluit ruim twee uur na de wedstrijd”. 

Chris De Meyer

“Ik ben al meer dan 60 jaar supporter van de Gantoise. En meer dan 7 

jaar vrijwilliger. Mijn nichtje Veronique fungeerde als verantwoordelijke 

voor de bar Storme. Toen zij afhaakte, polste Geert De Groote mij om 

haar taak over te nemen, hijzelf ging in Tenerife wonen. Van gewone 

medewerker werd ik in korte tijd tot ‘chef’ gebombardeerd, het was niet 

alleen een eer maar ook een verantwoordelijkheid. Tot vandaag is dat 

prima meegevallen. Ik ben niet verlegen om er de sfeer in te brengen. 

Zo was er het nieuwe systeem van de herbruikbare bekers. Toen de sup-

porters mij in het begin vroegen waarom ik de bekers op de scanner 

plaatste, antwoordde ik laconiek ‘om te zien of er voldoende alcohol 

in zit’. Wat sommigen nog geloofden ook, met hilarische reacties. Het 

is mijn grootste wens om samen met mijn echtgenote Monique en de 

rest van het team nog vele jaren de klanten te mogen verwelkomen”.

Sylvie Gevaert

“Ik ben de barverantwoordelijke in de Telenet-tribune, in opvolging 

van dochter Ilse die tien jaar lang die taak vervulde. Toen zij een tekort 

had aan personeel, mocht mama inspringen, zes jaar geleden. Een jaar 

later nam ik haar verantwoordelijkheden over. De Telenet-tribune is een 

familie-tribune, en gelijklopend hebben wij de bar omgetoverd tot een 

familiebar, waar wij met het hele gezin in staan, met hart en ziel. Uiteraard 

zijn wij harde Buffalo-supporters, elk met zijn favoriet op het veld. De 

vaste klanten zijn vrienden geworden, maar het is evident dat iedereen 

met hetzelfde enthousiasme wordt bediend. Elke match is puur genie-

ten, want ongeacht het resultaat wordt er plezier gemaakt, gelachen en 

gezongen. Wij zorgen ervoor dat de bar steeds kraaknet is. Met Kerst 

zetten wij een Buffalo-kerstboom. De bar beredderen is meer dan een 

taak: het is begeestering, familie, vriendschap, liefde voor de club”.

Nancy Rasschaert

“Ik ben actueel aangesteld als hoofdsteward en al meer dan 15 jaar in 

de running. Aanvankelijk, nog in het Ottenstadion, als vip-steward, dan 

draag je geen oranje hesje, maar wel een ‘kostuum’. Bij thuiswedstrij-

den moeten wij drie uur vóór aanvang van de wedstrijd present zijn. 

Iedere steward wordt dan naar een tribune gestuurd waar de ‘chef’ 

een briefing houdt om alles te controleren: de stoeltjes, de nooddeu-

ren, trappenhal(len). De controle van de bezoekers bij de ingang wordt 

‘oppervlakkige controle’ genoemd. Tijdens de wedstrijd blijven wij alert 

in de respectieve tribunes. Na de wedstrijd worden de tribunes opnieuw 

‘gestript’. Eventuele schade wordt gerapporteerd, verloren voorwer-

pen verzameld. Na deze finale taak, die maximaal 45 minuten in beslag 

neemt, mogen wij beschikken.”

Guy De Ruyck
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